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Protokoll styrelsemöte 3 juni 2020
Närvarande: Ulrika Johansson (ordf.), Hans Lundgren, Annika Lindh Falk,
Therese Öberg, Elias Aaron Johansson (Beata Kollberg, sjuk)

1. Föregående mötesprotokoll. Therese rapporterar att hon avbokat lokalen i
Norrköping.
Inga kommentarer i övrigt.

2. Ekonomi
Aktuellt

Samma som förra mötet: Vi har fortfarande inte fått
arrangemangsstödet från kommunen, svårt att få besked.

Faktura betald för vårt webhotell.

3. Kommande repetitioner, konserter och framtidsförslag
Kalendariet för HT 20 och 2021 är klart. Vi sprider det via E-post och på

vår interna hemsida i samband med informationsmejl till kören.
Fått en förfrågan om vi kan flytta vårt genrep till den 17 dec inför

konserten den 18 dec i Missionskyrkan. Det borde fungera. Kontakta Beata
för att bekräfta att hon kan.

Diskussion om argument för att öva eller inte öva i höst. Avvakta besked
från FHM under sommaren.
Vi ska undersöka om det finns tillgång till större lokaler där vi kan öva. Vi
kollar upp kyrkor i LKPG (Therese och Ulrika) och lokaler på Universitetet
(Annika).

Planerade konserter
Vi planerar utifrån det lagda programmet vi har och så får vi avvakta
besked om läget.

Repertoar för julkonserten ligger som den förra konserten i nuläget.

4. Repetitionsplan HT 20.  Elias återkommer med den detaljerade planen i
augusti.
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5. Julnoter
Skickas ut av Therese i samband med informationsbrev om planeringen.

6. Bemanning
Samtliga ordinarie medlemmar är tillbaka i höst.

7. Webbsidan – Therese lägger upp kalendariet och Therese och Ulrika ser
över info.

8. Nästa styrelsemöte
Den 4 augusti kl 19.00. Vid solsken träffas vi i Hasses trädgård, annars tar
vi ett zoom-möte.

9. Övriga frågor
Inga övriga frågor

Ulrika Johansson Annika Lindh Falk
Ordförande Mötessekreterare


